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Sēde sasaukta 2025. gada 15. maijā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2025. gada 15. maijā plkst. 14:20 
Sēde slēgta plkst. 15:15 
 
Sēdē piedalās  
3 komitejas locekļi:         Jānis Veits, Jānis Pelnēns, Raivis Kalējs 
   (klātienē)  
   (attālināti)                        deputāts Andris Jankovskis    
           
                                          
                                           deputāts Andrejs Radzevičs (klātienē) 
  
 
Sēdē piedalās: 
Pašvaldības darbinieki       Anete Kraule -Vides aizsardzības vecākā speciāliste 
       (klātienē)                     Gunta Gulbe -juriste 
 
       (attālināti)                    Sanita Urtāne -teritorijas plānotāja 
                                           Agija Kaunese – Rucavas un Dunikas pagastu apvienības  
                                                                      pārvaldes vadītāja  
                                           Ilva Jurkeviča – Uzņēmējdarbības un vides nodaļas vadītāja 
                                           Madara Lagzdiņa -Administratīvās daļas vadītāja 
                      
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Gatis Kalniņš 
 
Sēdi vada Jānis Veits 
 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta, tiek veikts audiovizuāls ieraksts 
 
Sēdes darba kārtība: 



 

1. Informatīva diskusija par detālplānojumu ‘’Jūras’’, Rucavas pagastā, 
Dienvidkurzemes novadā. 

 

1.§ 
Informatīva diskusija par detālplānojumu ‘’Jūras’’, Rucavas pagastā 

 

Ziņo 
Jānis Veits 

  Pašvaldībā saņemts nekustamā īpašuma ‘’Jūras’’, Rucavas 
pagastā, īpašnieka iesniegums, kurā nepiekrīt Dienvidkurzemes 
novada Būvvaldes sniegtajai atbildei sakarā ar Detālplānojumu 
īpašumam’’ Jūras’’, t.i., par apbūves blīvuma noteikšanu, par 
dabas lieguma zonas bojājumu. Uzskata, ka šo zonu nebojās 
būvniecības process, bet cilvēku meklējumi pieejām jūrai. 
   Aizrāda par nesakārtotu ceļa infrastruktūru neatliekamās 
palīdzības transportam, kā arī  par piekļuvi Papes ezeram. 
 

Runā 
Sanita Urtāne 

   Skaidro, ka iedzīvotāji ir aktīvi un prasa pašvaldībai sakārtot 
visas pieejas jūrai. Vēsturisko novadu Teritoriju plānojumi ir spēkā 
12 gadus, bet piekraste nav sakārtota, pieejas vietas jūrai līdz 
galam nav izveidotas. 
  Piekrastē pieaug apbūves intensitāte un tūrisms. Iedzīvotāji lūdz 
iezīmēt noejas vietas pie jūras ar zīmēm un izveidot atkritumu 
savākšanas vietas. 
  Atzīmē, ka likumīgi sakārtota piekļuves vieta jūrai ir tikai pie 
Papes bākas, bet situācija jārisina kompleksi-jāparedz līdzekļi, 
jāsaplāno noejas, jāuzstāda zīmes. 
 Vairāk aktuālas šobrīd ir zīmes kājāmgājējiem. Nidas ciemā,  
 nepieciešamības gadījumā, krastam nevar piekļūt speciālo 
dienestu transports. 
 

 

 Papes iedzīvotāju biedrības nostāja ir, ka pašvaldībai 
nevajadzētu apstiprināt jaunus detālplānojumus apbūvei, kamēr 
nav apstiprinātas pieejas vietas jūrai. 
 

Diskusija 
[8:30- 24:02] 

Notiek diskusija (Andrejs Radzevičs, Sanita Urtāne, Gunta Gulbe, 
Jānis Veits) 
-par gatavību strādāt pie esošajā plānojumā noteikto noejas vietu 
sakārtošanas, jo tūrisma sezona ir jau sākusies, 
- par taku un noeju pie jūras precīzu kartogrāfisko attēlošanu. 
  
 

Runā  
Agija Kaunese 

Piekļuves jūrai ir apsekotas. Strādājot pie jaunā teritoriālā 
plānojuma, skatāmies, lai piekļuve jūrai ietu gar īpašumu 
robežām, nevis tiek apgrūtināts pats īpašums. Izsakās par 



problēmām, kas saistītas ar taku uzturēšanu mazā strādnieku 
skaita dēļ. 
 

 
 

Jānis Veits iesniedz priekšlikumu: 
 

Izstrādājot teritorijas plānojumu precīzi noteikt piekļuves vietas (veidu) Baltijas 
jūrai, to sasaistot ar visu piekļuves maršrutu. Plānošanu veikt sadarbībā ar 
pārvaldniekiem. Vēlams izstrādāšanas procesā piekļuves vietu novietojumu 
saskaņot (informēt) ar zemju īpašniekiem. 

 
Balsojums par priekšlikumu  
 

"PAR"  -  4 (Andris Jankovskis, Raivis Kalējs, Jānis Pelnēns, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

Priekšlikums pieņemts 

  

 
Komitejas vadītājs                                                                         Jānis Veits 
 
Komitejas sekretārs Daiga Tilgale 
                                                                                                          
 


